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Toelichting: 
Gisteren, 25 april 2024, publiceerde de gezondheidsraad een rapport waarin ze stellen: De 
overheid heeft onvoldoende zicht op de hoeveelheid chemische stoffen waaraan mensen 
worden blootgesteld. De gezondheidsraad adviseert om met een blijvend meetprogramma te 
komen. In het rapport is ook te lezen dat in Vlaanderen en Duitsland zogenaamde 
biomonitoringsprogramma’s al jaren bestaan. De gezondheidsraad zegt dat deze gegevens 
kunnen helpen bij het opzetten van een Nederlands programma. 
https://nos.nl/artikel/2518128-gezondheidsraad-blootstelling-chemische-stoffen-beter-in-de-
gaten-houden 
Het ziet er naar uit dat voor het landelijke onderzoek van de RIVM geen bloedmonsters 
genomen worden van de bewoners van Zeeland.  
 
De SP en de PvZ hebben hier de volgende vragen over: 

1. Is het College van Gedeputeerde Staten het met de Socialistische Partij en de Partij 
voor Zeeland eens dat door dit advies van de gezondheidsraad er nieuwe kansen 
liggen om het bloed van de bevolking van Zeeland te onderzoeken op onder andere 
de percentages PFAS in het bloed, om recht te doen aan de ongerustheid, die nog 
steeds leeft onder de inwoners? Zoniet, waarom niet? 

2. De uitdrukkelijke wens van zowel de SP als de PvZ blijft dat er een 
bevolkingsonderzoek komt onder met name de inwoners die rond de Westerschelde 
wonen. Is dit ook nog steeds de wens van het college? Zoniet, waarom niet? 

3. Is het college bereid om een brief te schrijven naar de gezondheidsraad? Om in deze 
brief steun te vragen van de gezondheidsraad richting het ministerie, het RIVM en de 
GGD. Zodat wij  het bloed van de mensen die in dit gebied wonen eindelijk eens 
kunnen laten onderzoeken. Zoniet, waarom niet? 

Wij zien uw antwoorden graag tegemoet. 

Namens de SP-fractie, Ger van Unen 

Namens de fractie van PvZ, François Babijn 
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